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Abstract (en)
An electrical connecting terminal device having an insulation-piercing terminal contact (16) which is arranged in an insulating material housing (1)
is constructed especially for use for automatic wiring, in such a manner that the housing, on at least one side, has a slot- or groove-like depression
(21), which opens towards the insertion side for the conductor, adjacent to the insertion slot for the insulation-piercing terminal contact. The
dimensions of this depression are selected such that a free end (27) (which is located in the vicinity of the insulation-piercing terminal contact) of a
line (24) (which makes contact in the insulation-piercing terminal contact) is held in the depression such that it is protected against being touched.
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Abstract (de)
Eine elektrische Anschlußklemmeinrichtung mit einem in einem Isoliermaterialgehäuse (1) angeordneten Schneidklemmkontakt (16) ist
insbesondere zur Verwendung für eine automatische Verdrahtung derart ausgebildet, daß das Gehäuse auf zumindest einer Seite anschließend
an den Einführschlitz des Schneidklemmkontakts eine zu der Einführseite für den Leiter hin sich öffnende schlitz- oder nutartige Vertiefung (21)
aufweist. Die Abmessungen dieser Vertiefung sind so gewählt, daß ein in der Nähe des Schneidklemmkontaktes befindliches freies Ende (27) einer
in dem Schneidklemmkontakt kontaktierten Leitung (24) berührungssicher in der Vertiefung aufgenommen ist. <IMAGE>
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